
ДО КМЕТA НА ОБЩИНА ШУМЕН 
ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ШУМЕН 

      

 

ПИТАНЕ 

От Георги Георгиев  - общински съветник от групата „БСП за България“ 

ОТНОСНО: Ремонт на улица Марица! 

 

Уважаеми проф. Христов, 

По повод получена информация на електронната ми поща  от възмутени граждани от улица 
„Марица“, които твърдят че са оставени да живеят в мизерия! Представям за информация 
полученото писмо както и снимките към него. 

„ Уважаеми ........ 

     Какво се случва с проекта за благоустрояване на улица "Марица" (срещу зала "Арена 
Шумен")? След като пътят беше асфалтиран, явно за Вас ремонтът приключи. Вече 
няколко седмици нищо не се случва с ремонта. Пространството пред блоковете е като 
строителен обект. В продължение на толкова много месеци търпим всичкия този прах и 
мизерия. При всеки паднал дъжд става токова кално, че не можем да си стигнем до 
жилищата. Това продължава почти година вече. Там, където се бяха изкопали канали, 
за да бъдат прекарани кабели между блоковете в момента е доста слегнала пръста и 
след всеки следващ дъжд става все по-зле. Скоро и с лек автомобил няма да можем да 
стигнем до жилищата си. Не мислим, че е нормално да се остави ремонтът наполовина 
и толкова много хора да страдат от това. Цялата тази кал и мръсотия влиза в домовете 
ни. Смятаме, че доста дълго време продължи този ремонт и не заслужаваме да бъдем 
оставени да ходим в тази мизерия. Силно се надяваме, че в най-кратък срок ремонтът 
ще бъде възобновен и ще бъдат асфалтирани всички предблокови и междублокови 
пространства и ще може нормално да си стигаме до жилищата и да паркираме 
автомобилите си.“ 

 
 В тази връзка бих желал да получа следната информация. 
 
1.  Кога ще бъде приключен  ремонта? 
2. Какви са причините да се спре работата   повече от три седмици?  

 
 
 
С уважение: ...............................    

/Георги Георгиев – общински съветник  

от „БСП за България“/  


